致青春英语演讲稿2021
青春期是指个体的性机能从没成熟到成熟的阶段，在生物学上是指人体由不成熟发育到成熟的转化时期，也就是说由儿童到成年的过渡时期。一起来看看致青春英语演讲稿2021，欢迎查阅!
致青春英语演讲稿1
This year, there are many movies about in honor of people’s fading youth, the movies are very popular by the audience. Suddenly the topic about youth becomes a hot topic, many people collect the symbol things which stand for their youth, they are remembering their youth. For the young, they you enjoying the beautiful lifetime, while for the old, they are just recalling it. On my opinion, youth is nothing to do with the age, we can enjoy the youth all the time. The movies recall people’s memory, if people are active, they can be young forever, there is no need to look back on the memory. When people get older, they can live as the young, they don’t have to be act as the old, people get old when they think they are old. There is a famous song Forever Young, it reminds people to keep young at heart.
今年，有很多电影关于纪念人们的逝去的青春，这些电影很受观众的欢迎。突然间关于青春的话题成为了热点，很多人收集象征他们青春的东西来纪念青春。对于年轻人来说，他们正在享受着美好年华，对于老人家来说，他们在回忆。在我看来，青春和年纪无关，我们可以一直年轻。电影唤起了人们的记忆，如果人们活跃，他们可以永远年轻，没有必要去回望记忆。当人们变老时，他们也可以像年轻人那样活着，没有必要像老人家那样，当人们觉得老了，他们就老了。有一首出名的歌叫“永远年轻”，它提醒人们保持心理年轻。
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Youth is not a time of life; it is a state of mind; it is not a matter of rosy cheeks, red lips and supple knees; it is a matter of the will, a quality of the imagination, vigor of the emotions; it is the freshness of the deep spring of life.
青春不是年华，而是心境;青春不是桃面，丹唇，柔膝，而是深沉的意志，恢宏的想象，炽热的感情;青春是生命的源泉在不息的涌流。
Youth means a temperamental predominance of courage over timidity, of the appetite for adventure over the love of ease. This often exists in a man of 60 more than a boy of 20. Nobody grows old merely by a number of years. We grow old by deserting our ideas.
青春气贯长虹，勇锐盖过怯懦，进取压倒苟安。如此锐气，弱冠后生有之，耳顺之年，则亦多见，年岁有加，并非垂老;理想丢弃，方堕暮年。
Years may wrinkle the skin, but to give up enthusiasm wrinkles the soul. Worry, fear, self-distrust bows the heart and turns the spirit back to dust.
岁月悠悠，衰微只及肌肤，热忱抛却，颓唐必至灵魂。忧烦，惶恐，丧失自信，定使心灵扭曲，意气如灰。
Whether 60 or 16, there is in every human being’s heart the lure of wonder, the unfailing childlike appetite for what’s next and the joy of the game of living. In the center of your heart and my heart there is a wireless station: so long as it receives messages of beauty, hope, cheer, courage and power from men and from the Infinite, so long are you young.
无论年届古稀，抑或二八芳龄，心中皆有生命之欢乐，奇迹之_，孩童般天真久盛不衰。人人心中皆深植一片追求，只要你从天上，人间追求美好，希望，欢乐，勇气和力量，你就青春永驻，风华长存。
When the aerials are down, and your spirit is covered with snows of cynicism and the ice of pessimism, then you’ve grown old, even at 20. But as long as your aerials are up, to catch waves of optimism, there is hope you may die young at 80.
一旦追求消失，锐气如同冰雪覆盖，玩世不恭，自暴自弃油然而生，即使年方二十，实已老矣。然坚持追求，你就有望在百岁高龄告别尘寰时仍觉年青。
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Between the darkness of earth and heaven she was burning fiercely upon a disc of purple sea shot by the blood-red play of gleams; upon a disc of water glittering and sinister.
A high, clear flame, an immense and lonely flame, ascended from the ocean, and from its summit the black smoke poured continuously at the sky. She burned furiously, mournful and imposing like a funeral pile kindled in the night, surround-ed by the sea, watched over by the stars.
A magnificent death had come like a grace, like a gift, like a reward to that old ship at the end of her laborious days. The surrender of her weary ghost to the keeping of stars and sea was stirring like the sight of a glorious triumph.
The masts fell just before daybreak, and for a moment there was a burst and turmoil of sparks that seemed to fill with flying fire the night patient and watchful, the vast night lying silent upon the sea.
译文
在黑暗的天地之间，船在熊熊燃烧，周围海面在血红的火光的照耀下呈紫色，闪闪发亮，杀气腾腾。
一个高大、明亮、孤独的巨大火柱在海面上升起，火柱的顶端不停地朝空中喷着黑烟。船轰轰烈烈地燃烧着，极为悲壮，恰似在黑夜里点燃的火葬柴堆，由大海护卫，由星星照看。
这艘老破船度过了辛苦的一生，最终迎来了辉煌的死亡，如同蒙受天恩，如同领赏获奖。它将自己疲惫的灵魂交给了星星和大海，这一幕真像壮观的胜利庆典一样令人激动。
桅杆在黎明将至时倒下，刹那间火星四处乱迸，飞舞的火花似乎一下子洒满了耐心看护的夜空，洒满了海面上那浩淼静谧的夜空。
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Youth is the most beautiful time to a person. When they are young and beautiful, they can do whatever they want. Some people say that youth is the time deserves us to be wasted, because if we are not crazy for one time, then we will become old soon. I don't agree with this opinion. During the most beautiful time, we should fight for our future. The things we do will mean so much for us. When we look back on the past days, we will be proud of ourselves. The time that we fight for our dreams deserves to be remembered all the time. This is what youth means to us.
青春是一个人最美好的时刻。他们是那样的年轻貌美，可以做任何想做的事情。有人说青春是值得我们去浪费的，因为如果我们不疯狂一次，我们很快就会老去。我不同意这个观点。在最美好的时光里，我们应该为我们的未来而奋斗。我们所做的事情对我们来说会是意义非凡的。当我们回首过去的日子，我们将会为自己感到骄傲。我们为梦想而奋斗的日子值得永记。这才是青春的意义。
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The youth is any youth is the entire life travel stands a most gorgeous station, is a most marvelous station, is a brightest year station. The youth breeds the inexhaustible energy to mine, excavates, releases. Each life all is beautiful, the smallest flower cannot refuse to open.
The “green hill cannot block from, east flows after all. So long as \ “we ideal also in, so long as our not qingyan giving up, so long as we smile face all, we can raise the life well as before the sail.
We are May Huahai, should hug the time with the youth; We are the sun which inaugurates, will be supposed to light the future with the life.
青春是什么 青春是整个人生旅站中最绚丽的一站,是最奇妙的一站,是最灿烂的年一站.青春孕育着无穷尽的能量去开采,去挖掘,去释放.每一个生命都是美丽的,最小的花也不会拒绝开放. "青山遮不住,毕竟东流去."只要我们理想还在,只要我们不轻言放弃,只要我们去微笑面对一切,我们依旧能更好地扬起生命的风帆. 我们是五月的花海,就该用青春拥抱时代;我们是初开的太阳,就该用生命来点燃未来.
